
Møteprotokoll

Utvalg: Kommunestyret - Ørland kommune
Møtested: Yrjar, Rådhuset
Dato: 18.12.2014
Tid: 12:00 – 15:30

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hallgeir Grøntvedt Ordfører OK-SP
Knut Morten Ring Varaordfører OK-AP
Finn Olav Odde Medlem OK-SP
Laila Selnes Lund Medlem OK-SP
Bjørn Henrik Solbue Medlem OK-SP
Thomas Hovde Medlem OK-SP
Ove Dagfinn Vinge Medlem OK-SP
Andreas Oust Ledsaak Medlem OK-SP
Vidar Venes Medlem OK-SP
Roar Hegvik Medlem OK-AP
Bodil Grande Medlem OK-AP
Mikal Tyskø Medlem OK-V
Frank Aronsen Medlem OK-H
Torhild Aarbergsbotten Medlem OK-H
Birger Austad Medlem OK-H
Tom Myrvold Medlem OK-H
Marit Sletten Medlem OK-H
Knut Sigurd Ljøkelsøy Medlem OK-H
Bjørnar Dahlberg Medlem OK-FRP

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Kjetil Brandvik MEDL OK-FRP
Vilde T. A. Røstad MEDL OK-SV
Therese Mossing Eidsaune MEDL OK-H
Wenche Sekse MEDL OK-AP
Roy Hoøen MEDL OK-H
Svein Birger Brevik MEDL OK-V

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Kenneth Sandvik Wenche Sekse OK-AP
Dagfinn Aune Vilde T. A. Røstad OK-SV



Martin Meland Svein Birger Brevik OK-V
Sissel Elise Innstrand Therese Mossing Eidsaune OK-H
Trond Amundsveen Roy Hoøen OK-H
Snorre Rønne Kjetil Brandvik OK-FRP

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Snorre Glørstad
Arnfinn Brasø
Marit K. Ervik
Odd Erik Røstad
Toril Reitan

Rådmann
Kommunalsjef plan,drift og landbruk
Kommunalsjef helse og velferd
Kommunalsjef oppvekst
Møtesekretær

Merknader:

Ingen merknader til innkallingen.  Ordføreren trakk sak 14/94.  Det ble enstemmig vedtatt å ta 
opp følgende tilleggssak: 14/100 Planlegging av ny idrettshall- utvidelse av nedsatt 
arbeidsgruppe.  Endret saksliste ble enstemmig godkjent.



Saksnr Sakstittel Lukket
Spørretimen
Ingen spørsmål

PS 14/88 Wenche Sekse - fritak for verv
PS 14/89 Egenkapital-prosjekt TrønderEnergi AS - Fase III
PS 14/90 Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland 

kommune
PS 14/91 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2011 - 2022 -

rullering
PS 14/92 Områdeplan Brekstad sentrum - 2. gangs behandling
PS 14/93 Forslag til planprogram for Uthaug havneområde
PS 14/94 Oppføring av 3 stk. vindmøller på eiendommen gnr. 76 bnr.16, 

Innstrand - Forhåndsuttalelse til søknad om konsesjon. 
Tiltakshavere: Snorre Fremstad og Odd Kristiansen

PS 14/95 Møteplaner 2015 - formannskap/planutvalg og kommunestyre
PS 14/96 Organisering av Interkommunalt Utvalg mot Akutt forurensing 

(IUA), - ny samarbeidsavtale og nye vedtekter
PS 14/97 Organisering av Sør-Trøndelag 110-sentral
PS 14/98 Forslag til reguleringsplan for Lerberen steinbrudd - Status - Videre 

framdrift

PS 14/99 Saldering investeringsbudsjettet 2014 - renovering 
svømmehall

PS 14/100 Planlegging av ny idrettshall - utvidelse av nedsatt 
arbeidsgruppe

PS 14/88 Wenche Sekse - fritak for verv

Saken legges fram til behandling uten innstilling.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Knut Ring, Ap fremmet følgende forslag til vedtak: 

Wenche Sekse gis fritak for politiske verv resten av valgperioden.

Nyvalg:

Kommunestyret:
Medlem: Kristian R Brødreskift

Nye varamedlemmer:
Pål Lodve Broks
John Skare Rødsjø

Formannskapet:
Varamedlem: Roar Hegvik



Komité for Plan, Drift og Landbruk:

Medlem: Inger Marie  Brustad

Varamedlemmer:
1. Kristian Brødreskift
2. John Skare Rødsjø

Felles Landbruksnemd:

Medlem: Inger Marie Brustad

Avstemming:

Forslaget fra Ring ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Wenche Sekse gis fritak for politiske verv resten av valgperioden.

Nyvalg:

Kommunestyret:
Medlem: Kristian R Brødreskift

Nye varamedlemmer:
Pål Lodve Broks
John Skare Rødsjø

Formannskapet:
Varamedlem: Roar Hegvik

Komité for Plan, Drift og Landbruk:

Medlem: Inger Marie  Brustad

Varamedlemmer:
1. Kristian Brødreskift
2. John Skare Rødsjø

Felles Landbruksnemd:

Medlem: Inger Marie Brustad

PS 14/89 Egenkapital-prosjekt TrønderEnergi AS - Fase III

Rådmannens innstilling



1. Ved ekstraordinær generalforsamling i TrønderEnergi AS den 20.01.2015 stemmer Ørland 
kommune for styrets forslag til vedtak i sak 1/15, som angitt i styrets innkallelse til 
ekstraordinær generalforsamling av 5.11.2014.

2. Ordfører Hallgeir Grøntvedt gis fullmakt til å representere Ørland kommune på 
ekstraordinær generalforsamling i TrønderEnergi AS den 20.01.2015.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Representantene, Ingrid Aune og Hans Petter Wenngren fra TrønderEnergi orienterte i forkant 
av sakens behandling.

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

1. Ved ekstraordinær generalforsamling i TrønderEnergi AS den 20.01.2015 stemmer 
      Ørland kommune for styrets forslag til vedtak i sak 1/15, som angitt i styrets innkallelse 
      til ekstraordinær generalforsamling av 5.11.2014.

2. Ordfører Hallgeir Grøntvedt gis fullmakt til å representere Ørland kommune på 
      ekstraordinær generalforsamling i TrønderEnergi AS den 20.01.2015.

PS 14/90 Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune

Rådmannens innstilling:

Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune vedtas.

Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 08.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune vedtas.

Saksprotokoll i Komite for helse og velferd - 11.12.2014
Behandling:

Komite for Helse og Velferd fremmer følgende endring i plan for etiske retningslinjer;



6 Integritet og omdømme, punkt B – siste avsnitt
Komiteen kan ikke se tilfeller der ordfører og rådmann har behov for å avvike fra hovedregelen, 
tas ut.

6 Integritet og omdømme, punkt C – Folkevalgte og ansatte skal ikke akseptere........... Teksten 
endres til også at tillitsvalgte ikke skal akseptere fritidsreiser.

7 Bekjempelse og forebygging av korrupsjon, punkt C – Gaver gitt til sykehjemmet ..... Tas ut i 
sin helhet da punkt 9.1 Vedlegg omhandler dette.

Avstemming:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt med følgende forslag til endringer i de etiske 
retningslinjer.

Endelig vedtak:

6 Integritet og omdømme, punkt B – siste avsnitt
Komiteen kan ikke se tilfeller der ordfører og rådmann har behov for å avvike fra hovedregelen, 
tas ut.

6 Integritet og omdømme, punkt C – Folkevalgte og ansatte skal ikke akseptere........... Teksten 
endres til også at tillitsvalgte ikke skal akseptere fritidsreiser.

7 Bekjempelse og forebygging av korrupsjon, punkt C – Gaver gitt til sykehjemmet ..... Tas ut i 
sin helhet da punkt 9.1 Vedlegg omhandler dette.

Saksprotokoll i Komite for plan, drift og landbruk - 10.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune vedtas.

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalget - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Leder adm.utvalget foreslo følgende endring av reglementets pkt. 6 del b) siste avsnitt:

"Formannskapet kan beslutte unntak fra hovedregelen." 

Endringsforslaget enstemmig vedtatt.

Forslag til reglement med endret pkt. 6 B ble deretter enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:



Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune vedtas med vedtatt endring i 
pkt. 6B

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Administrasjonsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Etiske retningslinjer for ansatte og folkevalgte i Ørland kommune vedtas med vedtatt endring i 
pkt. 6B

PS 14/91 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2011 - 2022 - rullering

Rådmannens innstilling

Kommunestyret godkjenner rullering av Plan for idrett og fysisk aktivitet med følgende 
prioritering av spillemiddelsøknader:

1. Ny idrettshall
2. Rehabilitering svømmehallen (sluttsøknad)
3. 15meters skytebane, Ørlendingen
4. Nærmiljøanlegg (Ballbinge, BMX-bane, Klatretårn) Ottersbo
5. Kråkvåg ballbinge
6. Innendørs skytehall 10, 25 meter Ørland Pistolklubb
7. Gang/sykkelvei rundt Rusasetvatnet

Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 08.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Kommunestyret godkjenner rullering av Plan for idrett og fysisk aktivitet med følgende 
prioritering av spillemiddelsøknader:

1. Ny idrettshall
2. Rehabilitering svømmehallen (sluttsøknad)
3. 15meters skytebane, Ørlendingen
4. Nærmiljøanlegg (Ballbinge, BMX-bane, Klatretårn) Ottersbo
5. Kråkvåg ballbinge
6. Innendørs skytehall 10, 25 meter Ørland Pistolklubb
7. Gang/sykkelvei rundt Rusasetvatnet

Saksprotokoll i Komite for helse og velferd - 11.12.2014



Behandling:

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Kommunestyret godkjenner rullering av Plan for idrett og fysisk aktivitet med følgende 
prioritering av spillemiddelsøknader:

1. Ny idrettshall
2. Rehabilitering svømmehallen (sluttsøknad)
3. 15meters skytebane, Ørlendingen
4. Nærmiljøanlegg (Ballbinge, BMX-bane, Klatretårn) Ottersbo
5. Kråkvåg ballbinge
6. Innendørs skytehall 10, 25 meter Ørland Pistolklubb
7. Gang/sykkelvei rundt Rusasetvatnet

Saksprotokoll i Komite for plan, drift og landbruk - 10.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Kommunestyret godkjenner rullering av Plan for idrett og fysisk aktivitet med følgende 
prioritering av spillemiddelsøknader:

1. Ny idrettshall
2. Rehabilitering svømmehallen (sluttsøknad)
3. 15meters skytebane, Ørlendingen
4. Nærmiljøanlegg (Ballbinge, BMX-bane, Klatretårn) Ottersbo
5. Kråkvåg ballbinge
6. Innendørs skytehall 10, 25 meter Ørland Pistolklubb
7. Gang/sykkelvei rundt Rusasetvatnet

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Forslag fremmet av Torhild Aarbergsbotten, på vegne av Høyre og FrP

Tillegg til innstillingen:
Kommunestyret ber om at ballbinge i området Reksterberget/Hovde Sør vurderes av Idrettsrådet 
ved neste revisjon av handlingsprogram og prioriteringsliste for søknad om spillemidler. 
Kommunestyret ber om at det søkes samarbeid med velforening/andre aktører for prosjektering 
og finansieringsløsninger for ballbingen.



Avstemming:

Forslagene fra komiteene ble enstemmig vedtatt.

Forslaget fra Høyre og Frp ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Kommunestyret godkjenner rullering av Plan for idrett og fysisk aktivitet med følgende 
prioritering av spillemiddelsøknader:

1. Ny idrettshall
2. Rehabilitering svømmehallen (sluttsøknad)
3. 15meters skytebane, Ørlendingen
4. Nærmiljøanlegg (Ballbinge, BMX-bane, Klatretårn) Ottersbo
5. Kråkvåg ballbinge
6. Innendørs skytehall 10, 25 meter Ørland Pistolklubb
7. Gang/sykkelvei rundt Rusasetvatnet 

Kommunestyret ber om at ballbinge i området Reksterberget/Hovde Sør vurderes av Idrettsrådet 
ved neste revisjon av handlingsprogram og prioriteringsliste for søknad om spillemidler. 
Kommunestyret ber om at det søkes samarbeid med velforening/andre aktører for prosjektering 
og finansieringsløsninger for ballbingen.

PS 14/92 Områdeplan Brekstad sentrum 

Rådmannens innstilling
Rådmannen vil på bakgrunn av saksdokumentene foreslå at planutvalget fremmer saken for 
kommunestyret med følgende 

INNSTILLING:

I medhold av plan- og bygningslovens § 11-15 godkjenner kommunestyret forslag til områdeplan for 
Brekstad som vist på kart datert 25.09.2014, sist oppdatert 03.12.2014,   med tilhørende bestemmelser og 
planbeskrivelse, datert 03.12.2014 med følgende tillegg:

1. Kommunestyret opprettholder planutvalgets forslag om næringsområde N1 og N2 i 
Brekstadbukta. Det betyr at kommunestyret ikke tar Fylkesmannens innsigelse til følge. 

N1 og N2 unntas fra rettsvirkning inntil det foreligger en avgjørelse i saken. 

2. Kommunestyret ber om at det gjennomføres mekling med Fylkesmannen i Sør-Trøndelag så 
snart som mulig vedrørende innsigelse fra Fylkesmannen som miljøvernmyndighet til N1 og N2.

3. Kart, planbeskrivelse og bestemmelser endres i samsvar med kommunestyrets vedtak. 

Saksprotokoll i Planutvalget - Ørland kommune - 11.12.2014
Behandling:



Etter felles gruppemøte mellom posisjon og opposisjon, ble følgende forslag til vedtak fremmet 
av Laila Lund (SP) på vegne av et samlet Planutvalg.

Planutvalget fremmer saken til kommunestyret med følgende endringer: 

Kart og bestemmelser endres i samsvar med planutvalgets vedtak.

Følgende endringer legges inn i planen:

Parkeringsnorm for området.
For boliger fra 0,5 til 1,5 plasser. 
For forretninger og kontorer 1plass pr 50-75m2 Offentlig formål 1plass pr 50m2

Meieritomta omdefineres til sentrumsformål.

O-T2 Torg og Allmenning Pa2 omdefineres til sentrumsformål. Disse innarbeides innefor 
meiritomta og Yrjarsgate.
P-a1 park omdefineres til sentrumsformål.

Brekstadbukta.
Nytt plankart legges til grunn.

Trinn 1
Området vist på plankart. Området skal være utfylt og opparbeidet og avsluttet før en oppstart 
på trinn 2.

På trinn 2 skal det anlegges en voll som sikring mot stormflo og det skal være en naturlig 
avgrensning mot sjøen. 

I tillegg vil planutvalget presisere følgende:

Planutvalget er fornøyd med at det er kommet på plass et hensiktsmessig område for 
pendlerparkering på B1 og B2 samt et areal for parkeringsanlegg på S9.

Planutvalget er klar over at område B 4 vil trenge ytterligere vurderinger og at dette blir gjort 
igjennom en detaljregulering for hele havneområdet. Det må i fremtidig løsning vurderes nøye 
om kommunens behov for tilgang til hensiktsmessig kai er ivaretatt og den sammenheng kan det 
også stilles krav om rekkefølgebestemmelser.

Planutvalget er fornøyd med at det i planen kun stilles krav om næringsareal i 1.etasje i fasade 
mot Yrjarsgate. I tillegg er byggehøyder på 3-5 etasjer det riktige, men er klar på at det i 
spesielle tilfeller kan fravikes til 6 etasjer i en detaljplanlegging av et kvartal og at dette må 
avklares etter en prosess med nabovarsling. Planutvalget er også positiv til takterrasser på tak 
der det er hensiktsmessig.

Planutvalget ber om at det utarbeides et forslag til leilighetsnorm for området som gjøres 
gjeldende gjennom detaljreguleringen.
Planutvalget ber om at søknad som omsøkes som er i samsvar med forslag til 
områdereguleringsplan kan behandles på vanlig måte.



Ved votering mellom Planutvalgets forslag til innstilling og rådmannens forslag til innstilling, 
ble Planutvalgets forslag til innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Planutvalget fremmer saken til kommunestyret med følgende endringer: 

Kart og bestemmelser endres i samsvar med planutvalgets vedtak.

Følgende endringer legges inn i planen:

Parkeringsnorm for området.
For boliger fra 0,5 til 1,5 plasser. 
For forretninger og kontorer 1plass pr 50-75m2 Offentlig formål 1plass pr 50m2

Meieritomta omdefineres til sentrumsformål.

O-T2 Torg og Allmenning Pa2 omdefineres til sentrumsformål. Disse innarbeides innenfor 
Meieritomta og Yrjarsgate.
P-a1 park omdefineres til sentrumsformål.

Brekstadbukta.
Nytt plankart legges til grunn.

Trinn 1
Området vist på plankart. Området skal være utfylt og opparbeidet og avsluttet før en oppstart 
på trinn 2.

På trinn 2 skal det anlegges en voll som sikring mot stormflo og det skal være en naturlig 
avgrensning mot sjøen. 

I tillegg vil planutvalget presisere følgende:

Planutvalget er fornøyd med at det er kommet på plass et hensiktsmessig område for 
pendlerparkering på B1 og B2 samt et areal for parkeringsanlegg på S9.

Planutvalget er klar over at område B 4 vil trenge ytterligere vurderinger og at dette blir gjort 
igjennom en detaljregulering for hele havneområdet. Det må i fremtidig løsning vurderes nøye 
om kommunens behov for tilgang til hensiktsmessig kai er ivaretatt og den sammenheng kan det 
også stilles krav om rekkefølgebestemmelser.

Planutvalget er fornøyd med at det i planen kun stilles krav om næringsareal i 1.etasje i fasade 
mot Yrjarsgate. I tillegg er byggehøyder på 3-5 etasjer det riktige, men er klar på at det i 
spesielle tilfeller kan fravikes til 6 etasjer i en detaljplanlegging av et kvartal og at dette må 
avklares etter en prosess med nabovarsling. Planutvalget er også positiv til takterrasser på tak 
der det er hensiktsmessig.

Planutvalget ber om at det utarbeides et forslag til leilighetsnorm for området som gjøres 
gjeldende gjennom detaljreguleringen.



Planutvalget ber om at søknad som omsøkes som er i samsvar med forslag til 
områdereguleringsplan kan behandles på vanlig måte.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Mikal Tyskø erklærte seg inhabil i saken.  Inhabiliteten ble godkjent og representanten fratrådte.

Forslag fremmet av Torhild Aarbergsbotten, på vegne av Høyre og FrP

I tilknytting til saken:
Kommunestyret ber om at tomteområdet Tyrs vei/ «Tommelisetomta»/grøntområde utenfor 
svømmehall, legges til grunn som hovedalternativ for ny barneskole på Brekstad. Tomteområdet 
er på ca 15 daa, og det må sees på muligheter for å bygge skole i flere etasjer med hensyn på å få 
til et godt uteområde for skolen. 

Dagfinn Aune, SV fremmet følgende forslag til vedtak:

I medhold av plan- og bygningslovens § 11-15 godkjenner kommunestyret forslag til 
områdeplan for Brekstad som vist på kart datert 25.09.2014, sist oppdatert 03.12.2014,   med 
tilhørende bestemmelser og planbeskrivelse, datert 03.12.2014 med følgende tillegg:

1. Kommunestyret opprettholder planutvalgets forslag om næringsområde N1 og N2 i 
      Brekstadbukta. Det betyr at kommunestyret ikke tar Fylkesmannens innsigelse til følge. 

            N1 og N2 unntas fra rettsvirkning inntil det foreligger en avgjørelse i saken. 

2. Kommunestyret ber om at det gjennomføres mekling med Fylkesmannen i Sør-
Trøndelag så snart som mulig vedrørende innsigelse fra Fylkesmannen som 
miljøvernmyndighet til N1 og N2.

      3. Kart, planbeskrivelse og bestemmelser endres i samsvar med kommunestyrets vedtak. 

Avstemming

Ved alternativ votering mellom Planutvalgets innstilling og forslaget fra SV ble  Planutvalgets 
innstilling vedtatt med 20 mot 4 stemmer.  4 stemmer ble avgitt for Sv’s forslag

Forslaget fra Høyre og Frp ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Kart og bestemmelser endres i samsvar med kommunestyrets vedtak.

Følgende endringer legges inn i planen:

Parkeringsnorm for området.
For boliger fra 0,5 til 1,5 plasser. 



For forretninger og kontorer 1plass pr 50-75m2 Offentlig formål 1plass pr 50m2

Meieritomta omdefineres til sentrumsformål.

O-T2 Torg og Allmenning Pa2 omdefineres til sentrumsformål. Disse innarbeides innefor 
meiritomta og Yrjarsgate.
P-a1 park omdefineres til sentrumsformål.

Brekstadbukta.
Nytt plankart legges til grunn.

Trinn 1
Området vist på plankart. Området skal være utfylt og opparbeidet og avsluttet før en oppstart 
på trinn 2.

På trinn 2 skal det anlegges en voll som sikring mot stormflo og det skal være en naturlig 
avgrensning mot sjøen. 

I tillegg vil kommunestyre presisere følgende:

Kommunestyret er fornøyd med at det er kommet på plass et hensiktsmessig område for 
pendlerparkering på B1 og B2 samt et areal for parkeringsanlegg på S9.

Kommunestyret er klar over at område B 4 vil trenge ytterligere vurderinger og at dette blir gjort 
igjennom en detaljregulering for hele havneområdet. Det må i fremtidig løsning vurderes nøye 
om kommunens behov for tilgang til hensiktsmessig kai er ivaretatt og den sammenheng kan det 
også stilles krav om rekkefølgebestemmelser.

Kommunestyret er fornøyd med at det i planen kun stilles krav om næringsareal i 1.etasje i 
fasade mot Yrjarsgate. I tillegg er byggehøyder på 3-5 etasjer det riktige, men er klar på at det i 
spesielle tilfeller kan fravikes til 6 etasjer i en detaljplanlegging av et kvartal og at dette må 
avklares etter en prosess med nabovarsling. Planutvalget er også positiv til takterrasser på tak 
der det er hensiktsmessig.

Kommunestyret ber om at det utarbeides et forslag til leilighetsnorm for området som gjøres 
gjeldende gjennom detaljreguleringen.
Planutvalget ber om at søknad som omsøkes som er i samsvar med forslag til 
områdereguleringsplan kan behandles på vanlig måte.

I tilknytting til saken:
Kommunestyret ber om at tomteområdet Tyrs vei/ «Tommelisetomta»/grøntområde utenfor 
svømmehall, legges til grunn som hovedalternativ for ny barneskole på Brekstad. Tomteområdet 
er på ca 15 daa, og det må sees på muligheter for å bygge skole i flere etasjer med hensyn på å få 
til et godt uteområde for skolen.

PS 14/93 Forslag til planprogram for Uthaug havneområde

Rådmannens innstilling



Rådmannen vil på bakgrunn av saksdokumentene foreslå at planutvalget fremmer saken for 
kommunestyret med følgende 

INNSTILLING:

Kommunestyret finner - med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-9 - å kunne fastsette 
planprogram for utarbeidelse av forslag til reguleringsplan med konsekvensutredning for Uthaug 
havneområde, revidert 10.12.14 (rev. 3).

Saksprotokoll i Planutvalget - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Hallgeir Grøntvedt og Laila S. Lund erklærte seg inhabil i saken.  Inhabiliteten ble godkjent og 
representantene fratrådte.

I deres sted møtte Thomas Hovde og Vidar Venes.

Varaordfører Knut Ring tok over ledelsen av møtet.

Finn Olav Odde, Sp fremmet følgende forslag til vedtak:

Planutvalget fremmer saken for kommunestyret med følgende forslag:

1. Kommunestyret finner – med hjemmel i plan. Og bygningslovens § 12-9 å kunne 
fastsette planprogram for utarbeidelse av forslag til reguleringsplan med 
konsekvensutredning for Uthaug havneområde, revidert 10.12.14 (rev.3)

2. Planutvalget vil tilråde at hovedalternativ 2 i planprogrammet legges til grunn for 
nærmere utredning og utarbeidelse av forslag til reguleringsplan.

3. Det foreslås at overskytende varme fra Grøntvedt Pelagics anlegg brukes til sjøbad i 
tilknytning til industriområde. 

Avstemming:

Ved alternativ votering mellom rådmannens og Sp’s forslag ble forslaget fra rådmannen vedtatt 
med 4 mot 3 stemmer.  3 stemmer ble avgitt for Sp’s forslag.

Endelig vedtak:

Planutvalget vil på bakgrunn av saksdokumentene foreslå at planutvalget fremmer saken for 
kommunestyret med følgende 

INNSTILLING:

Kommunestyret finner - med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-9 - å kunne fastsette 
planprogram for utarbeidelse av forslag til reguleringsplan med konsekvensutredning for Uthaug 
havneområde, revidert 10.12.14 (rev. 3).



Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Hallgeir Grøntvedt og Laila S. Lund erklærte seg inhabil i saken.  Inhabilitet ble godkjent og 
representantene fratrådte.

Varaordfører Knut Ring tok over ledelsen av møtet.

Finn Olav Odde, Sp fremmet følgende forslag til vedtak:

Planutvalget fremmer saken for kommunestyret med følgende forslag:

1. Kommunestyret finner – med hjemmel i plan. Og bygningslovens § 12-9 å kunne 
fastsette planprogram for utarbeidelse av forslag til reguleringsplan med 
konsekvensutredning for Uthaug havneområde, revidert 10.12.14 (rev.3)

2. Planutvalget vil tilråde at hovedalternativ 2 i planprogrammet legges til grunn for 
nærmere utredning og utarbeidelse av forslag til reguleringsplan.

3. Det foreslås at overskytende varme fra Grøntvedt Pelagics anlegg brukes til sjøbad i 
tilknytning til industriområde.

Avstemming:

Ved alternativ votering mellom planutvalgets innstilling og Sp’s forslag ble planutvalgets 
innstilling vedtatt med 18 mot 5 stemmer.  5 stemmer ble avgitt for Oddes forslag.

Endelig vedtak:

Kommunestyret finner - med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-9 - å kunne fastsette 
planprogram for utarbeidelse av forslag til reguleringsplan med konsekvensutredning for Uthaug 
havneområde, revidert 10.12.14 (rev. 3).

PS 14/94 Oppføring av 3 stk. vindmøller på eiendommen gnr. 76 bnr.16, Innstrand -
Forhåndsuttalelse til søknad om konsesjon. Tiltakshavere: Snorre Fremstad og Odd 
Kristiansen

Rådmannens innstilling

Rådmannen vil på bakgrunn av saksdokumentene foreslå at planutvalget fremmer saken for 
kommunestyret med følgende 

INNSTILLING:

Kommunestyret vil tilrå at Norges vassdrags- og energidirektorat ikke gir konsesjon for 
oppføring av 3 stk. vindmøller på eiendommene gnr. 76 bnr.16 på Innstrand slik som omsøkt i 
brev av 01.10.14 fra advokatfirma Simonsen Vogt Wiig AS.

Tilrådningen begrunnes med følgende:



1. Kommuneplanens arealdel 2014 - 2026 ble vedtatt av kommunestyret 13.11.14. Oppføring 
av vindmøller på Innstrand ble vurdert i forbindelse med kommunestyrets behandling av 
arealdelen, jfr. høringsmerknad av 29.08.14 fra Simonsen Vogt Wiig og rådmannens 
kommentarer. Det er i arealdelen ikke gitt rom for oppføring av nye vindturbiner i 
kommunen. Det vises her til luftoperativt inspektorats (LOI) krav om at turbiner må 
plasseres mer enn 25 km fra Ørland Hovedflystasjon. 

2. Kommunestyret viser til at det innenfor angitt støysone for omsøkte vindmøller er planlagt 
støyfølsomme bruksformål, d.v.s. nye boligområder, jfr. kommuneplanens arealdel 2014 -
2026 og vedlagte kart datert 11.12.14.

3. Ørland har et kulturlandskap, topografi og bebyggelsesstruktur som innebærer at oppføring 
av vindmøller vil gi visuelle og miljømessige ulemper i området. Plassering av vindmøller i 
nærområdet til fuglefredningsområdet er heller ikke gunstig.

4. Kommunestyret vil også måtte legge vekt på innvendinger fra beboere i området. 

Saksprotokoll i Planutvalget - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Saken ble trekt.

Endelig vedtak:

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Saken trekt.

Endelig vedtak:

PS 14/95 Møteplaner 2015 - formannskap/planutvalg og kommunestyre

Ordførerens innstilling

Vedlagte forslag til møteplan for formannskap/planutvalg og kommunestyre for 2015 vedtas.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Ordføreren innstilling ble enstemmig vedtatt med følgende endring:

Formannskapsmøte den 12.02.15 flyttes til den 13.02.15

Endelig vedtak:



Vedlagte forslag til møteplan med endring for formannskap/planutvalg 2015 vedtas.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Vedlagte forslag til møteplan for kommunestyre for 2015 vedtas.

PS 14/96 Organisering av Interkommunalt Utvalg mot Akutt forurensing (IUA), - ny 
samarbeidsavtale og nye vedtekter

Rådmannens innstilling
1. Ørland kommune sier opp eksisterende samarbeidsavtale og vedtar ny

samarbeidsavtale for Interkommunalt Utvalg mot Akutt forurensing (IUA) slik den
fremgår av saken og vedlegg 1.

2. Kommunestyret vedtar nye vedtekter for Interkommunalt Utvalg mot Akutt
forurensing (IUA) slik det fremgår av vedlegg 2.

3. Ny samarbeidsavtale og nye vedtekter skal ha virkning fra 1.1.2015

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

1. Ørland kommune sier opp eksisterende samarbeidsavtale og vedtar ny
samarbeidsavtale for Interkommunalt Utvalg mot Akutt forurensing (IUA) slik den
fremgår av saken og vedlegg 1.

2. Kommunestyret vedtar nye vedtekter for Interkommunalt Utvalg mot Akutt
forurensing (IUA) slik det fremgår av vedlegg 2.

3. Ny samarbeidsavtale og nye vedtekter skal ha virkning fra 1.1.2015

PS 14/97 Organisering av Sør-Trøndelag 110-sentral

Rådmannens innstilling
1. Ørland kommune sier opp eksisterende samarbeidsavtale for Sør-Trøndelag 110-sentral.
2. Kommunestyret godkjenner ny samarbeidsavtale med vedtekter for Sør-Trøndelag 110-

sentral slik det framgår av saksframlegget med tilhørende vedlegg 1 og 2. Den nye 
samarbeidsavtalen skal gjelde inntil en eventuell etablering av IKS.

3. Ny samarbeidsavtale og nye vedtekter skal ha virkning fra 01.01.2015.



4. Kommunestyret ber om at arbeidet med å utrede IKS for Sør-Trøndelag 110-sentral 
igangsettes umiddelbart.  

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

1. Ørland kommune sier opp eksisterende samarbeidsavtale for Sør-Trøndelag 110-sentral.
2. Kommunestyret godkjenner ny samarbeidsavtale med vedtekter for Sør-Trøndelag 110-

sentral slik det framgår av saksframlegget med tilhørende vedlegg 1 og 2. Den nye 
samarbeidsavtalen skal gjelde inntil en eventuell etablering av IKS.

3. Ny samarbeidsavtale og nye vedtekter skal ha virkning fra 01.01.2015.
4. Kommunestyret ber om at arbeidet med å utrede IKS for Sør-Trøndelag 110-sentral 

igangsettes umiddelbart.  

PS 14/98 Forslag til reguleringsplan for Lerberen steinbrudd - Status - Videre framdrift

Det fremstår derfor som helt nødvendig å sikre muligheten for uttak av stein i Lerberen gjennom 
en reguleringsplan. Det eneste sikre alternativet til Lerberen er Ottersbo pukkverk.   

I Forsvarsbyggs presentasjon til planutvalget er det forutsatt at adkomsten til steinuttaket skal
etableres fra fylkesvei 710. Imidlertid vil også andre alternativer bli vurdert.

Det gjenstår en god del utredningsarbeid før det kan fremmes forslag til reguleringsplan for 
steinuttaksområdet. Det er viktig at dette arbeidet sluttføres slik at det kan foreligge et godt nok 
grunnlag for at kommunen som planmyndighet skal kunne beslutte om steinuttak kan 
gjennomføres. Vel så viktig er at det i planforslaget redegjøres for en fornuftig etterbruk av 
området. 

Foreliggende støysonekart viser at Futura barnehage ikke vil bli utsatt for støy utover de 
fastsatte grenseverdier i støyforskriften, men beregningene viser også at tilliggende boligområde 
blir utsatt for støy utover det som er akseptabelt. 

Det er derfor viktig at det i det videre planarbeidet utredes avbøtende tiltak som kan redusere 
ulempene for beboerne. Dette gjelder ikke bare støy, men også støv og trafikk. ROS-analysen vil 
vise de sikkerhetsmessige problemstillingene.

Rådmannens innstilling

Rådmannen vil på bakgrunn av saksdokumentene foreslå at planutvalget fremmer saken for 
kommunestyret med følgende 

INNSTILLING



1. Kommunestyret har ingen innvendinger til at Forsvarsbygg viderefører arbeidet med 
utarbeidelse av forslag til reguleringsplan for Lerberen steinbrudd.

2. Kommunestyret forutsetter at forslag til reguleringsplan viser at det legges til rette for 
boligbygging når steinuttaket er avviklet.

3. Når endelig forslag til reguleringsplan med tilhørende konsekvensutredninger foreligger, 
vil kommunestyret beslutte om planforslaget skal legges ut til offentlig ettersyn og 
høring.

Saksprotokoll i Planutvalget - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Laila Lund, fremmet på vegne av Sp, Ap og SV følgende forslag til vedtak:

1. Kommunestyret ber om at forslag til reguleringsplan for Lerbern steinbrudd stoppes.

2. Kommunestyret ber om at det arbeides videre med alternative løsninger jf presentasjon fra 
          Forsvarsbygg.

Avstemming:

Ved alternativ votering mellom rådmannens innstilling og forslaget fra Sp, Ap og SV ble 
forslaget fra Sp, Ap og SV vedtatt med 4 mot 3 stemmer.  3 stemmer ble avgitt for rådmannens 
innstilling.

Endelig vedtak:

1. Kommunestyret ber om at forslag til reguleringsplan for Lerbern steinbrudd stoppes.

2. Kommunestyret ber om at det arbeides videre med alternative løsninger jf presentasjon fra 
          Forsvarsbygg.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Bjørnar Dahlberg fremmet på vegne av H og Frp følgende forslag:

1. Kommunestyret har ingen innvendinger til at Forsvarsbygg viderefører arbeidet med 
      utarbeidelse av forslag til reguleringsplan for Lerberen steinbrudd.

2. Kommunestyret forutsetter at forslag til reguleringsplan viser at det legges til rette for 
      boligbygging når steinuttaket er avviklet.

3. Når endelig forslag til reguleringsplan med tilhørende konsekvensutredninger foreligger, 
      vil kommunestyret beslutte om planforslaget skal legges ut til offentlig ettersyn og 
      høring.



Avstemming:

Ved alternativ votering mellom Planutvalgets innstilling og H og Frps forslag ble Planutvalgets 
innstilling vedtatt med 14 mot 11 stemmer.  11 stemmer ble avgitt for H og Frps forslag. 

Endelig vedtak:

1. Kommunestyret ber om at forslag til reguleringsplan for Lerbern steinbrudd stoppes.

2. Kommunestyret ber om at det arbeides videre med alternative løsninger jf presentasjon 
fra Forsvarsbygg.

PS 14/99 Saldering investeringsbudsjettet 2014 - renovering svømmehall

Rådmannens innstilling
1. Investeringsbudsjettet for 2014 økes med kr 1.300.000 til prosjekt rehabilitering 

svømmehall.
2. Økte utgifter finansieres med bruk av mva-kompensasjon på kr 1.300.000.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

1. Investeringsbudsjettet for 2014 økes med kr 1.300.000 til prosjekt rehabilitering 
      svømmehall.
2. Økte utgifter finansieres med bruk av mva-kompensasjon på kr 1.300.000.

PS 14/100 Planlegging av ny idrettshall - utvidelse av nedsatt arbeidsgruppe

Rådmannens innstilling
Den tidligere oppnevnte arbeidsgruppen for planlegging av ny idrettshall, jfr Kst sak 85/14 og 
Fsk sak 46/14, utvides med en representant fra Ungdomsrådet.

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 18.12.2014
Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:



Den tidligere oppnevnte arbeidsgruppen for planlegging av ny idrettshall, jfr Kst sak 85/14 og 
Fsk sak 46/14, utvides med en representant fra Ungdomsrådet.


